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PROTOKOLL FRA 
STYREMØTE 01/15 

 
 

i Marinevold Hageby Velforening 
 

 
Styremøte ble avholdt den 21. januar 2015 kl 20-22 i Huset 
 
Tilstede var:  
 
Styremedlemmer: 
Jan Anders Syltern  
Michael Pedersen 
Jessica Gabin 
Kirsten McDonagh 
Maria Myhre 
 
Varamedlemmer:  
Sune Schjeldrup 
Aleksander Lund-Hansen 
 
 
Husansvarlig: Mary Arnesen 
 
4 styremedlemmer og 1 varamedlemmer var til stedet.  
 
 
Til behandling forelå: 
  

 
Sak 12/14 Budsjett/regnskapsrutiner 
 

Regnskap for velforeningen ble godkjent av revisorer 21.08.14.  
 
Velforeningen må registreres i enhetsregisteret for å få organisasjonsnummer. Innen det er på 
plass er det ikke mulig å få endret fullmakter til bankkonto og i tillegg få nettbank.  
 
Vedtak 
Registrering i enhetsregisteret fullføres, og nettbank etableres så snart organisasjonsnummer er 
mottatt. Utføres av Jan A Syltern.  
 
 
 

Sak 13/14 Status pågående saker styret har arbeidet med 
 

Det foregående styret startet arbeidet med følgende saker:  
 

 Etablering av preaksepterte løsninger for fasadeendringer på velforeningens hus.  

 Bok om området Marinevold Hageby ifm 100 års-jubileum 

 Liste over beboere i området  
 
 
Arbeid med sakene blir gjort når de enkelte har tid og «giv» til å jobbe med sakene.  

 
 
 
Sak 14/14 Huset - status 
 

Bruksregler for huset skrives ut og henges opp av Maria. Legges også ut på hjemmesiden.  



2 

 

Det er behov for å sikre at vannledningen inn til huset ikke fryser. Kostnaden med å frostsikre er 
betydelig lavere enn kostnadene ved at vannledningen sprekker.  
 
Vedtak 
Michael bestiller arbeidene med elektriker for å legge varmekabel i vannledning. Ny dimmer 
monteres samtidig.  
 
 

Sak 15/14 Skadedyrkontroll - Rentokil  
 

Sune følger opp avtalen.   
 
Vedtak 
Sune tar kontakt med Rentokil for å få passord.   

 
 
 
Sak 17/14 Plenklipping av fellesarealer 
 
  Plenklipping utføres av TOBB – årlig kostnad ca 20.000 kr pr år.  

 
 Vedtak 

  Sune tar ny runde på gressklipping til våren. TOBB fortsetter inntil arbeidene avbestilles.   
   
 
 
Sak 19/14 Kjøring av hageavfall/container 
 

 På årsmøtet i 2014 ble det vedtatt at styret skal organisere kjøring av hageavfall.  
  

Vedtak 
2 container bestilles og settes ut i Mittergata torsdag 7.5 og hentes igjen 11.5. Hvis det blir fult 
bestilles det tømming på fredag 8.5. 
 
Hageavfall kjøres bort ifm dugnad.  

 
 
 
Sak 1/15 Fest for barn 
   

 Juletrefest ikke avholdt. Styret diskuterte mulighetene til å få gjennomført en annen aktivitet for 
barn (og voksne?) 

 
 Vedtak 
 Karneval kjøres som erstatning for juletrefest. Dato for karneval blir onsdag 11.2 kl 17-19.  
  
 Arrangementsleder blir Jessica – Invitasjon legges ut i postkassene til alle ila helga 24-25.1 Frist 

for påmelding den 4.2.  
 
 Sune + Maria + Line baker kake 
 Sodd til voksne + pølser til barna – kjøpes inn etter påmelding er mottatt.  
 Sune tar med Lys + røykmaskin + høyttaler.  
   

 
 
Sak 2/15 Dugnad 
 

 Dugnad bør avholdes vår 2015 for å få gjort oppgaver med forskjønning av området. I tillegg er 
dugnad en sosial aktivitet hvor det er mulig å treffe naboene. Viktig at det legges til rette for en 
sosial samling etter at arbeid er utført.  
 
Forslag til arbeidsoppgaver:  
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Feiing av mittergata.  
Kjøring av hageavfall. 
Vasking av trafikkskilt med kost og vann 
Nye bokser med strøsand settes ut – kjøpes inn i forkant – Jessica vurderer alternativ 
(tre/glassfiber etc).  

 
 
 Vedtak 
 Dugnad avholdes 6. mai kl 1700. Pølser og pils fra kl 2000.  
 Kirsten McDonagh blir dugnadsleder.  
 Sune organiserer hengere til dugnad  

Det må kjøpes inn mat (pølser) og drikke (brus og øl).  
 

 
Sak 3/15 Planlegging årsmøtet 
 

Årsmøtet må avholdes i april 2015.  
Valg – Valgkomite må starte arbeidet – JAS tar kontakt med valgkomiteleder.  
Årsberetning utarbeides av JAS for gjennomsyn.  
  
Vedtak  
Tidspunkt for årsmøtet settes til 22.april 2015. kl 1830.  
Årsmøtet planlegges på styremøtet i mars.  
   

 
 
 
Sak 4/15 Eventuelt  
  
 Nytt styremøte onsdag 25.3 kl 2000-2200.   
  
  

  
 

 
 
 




